
Výročná správa Rady školy pri MŠ, SNP 27, 96231 Sliač za rok 2018

V roku 2018 sa konali 4 zasadnutia  Rady školy podľa plánu zasadnutí a to v marci, v júni, októbri, v decembri.

Rada školy pracovala v roku 2018 v zložení:

Predseda: MUDr. Jeanetta Stejskalová – zástupca rodičov

Podpredseda: Mgr.Andrea Bullová – zástupca pedagogických zamestnancov

                          Dana Zdechovanová - zástupca pedagogických zamestnancov

                          Iveta Ilčíková – zástupca nepedagogických zamestnancov

                         Mgr. Jana Kmetíková – zástupca rodičov

                         Lucia Múčková – zástupca rodičov

                        Ing. Dušan Hancko – zástupca zriaďovateľa

1. Prvé zasadnutie RŠ sa konalo 26.3.2018 s nasledovným programom:

    1.Otvorenie.

    2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice

    3. Kontrola plnenia uznesení. 

    4. Hospodárenie za rok 2017 a podmienky zápisu do MŠ na šk. rok 2018/2019. 

    5. Rôzne. 

    6. Záver

Pani riaditeľka Mgr.  Ingrid Majerová oboznámila RŠ s hospodárením za rok 2017. Prítomní zobrali  na
vedomie Výkaz k správe o hospodárení za rok 2017, ktorý tvorí prílohu tejto zápisnice. Ďalej boli schválené
podmienky zápisu detí  do MŠ na školský  rok 2018/2019.  Pani   riaditeľka  informovala  aj  vyhotovenom
projekte na nové preliezky na detské ihrisko vo dvore MŠ. 

2. Druhé zasadnutie RŠ sa konalo 11.6.2018 s nasledovným programom:

    1. Privítanie 

     2. Voľba zapisovateľa a overovateľa

     3. Kontrola uznesení 

     4. Informácie o zápise detí na šk.rok 2018/2019 

    5. Rôzne a záver

Pani riaditeľka informovala o počte žiadostí k novému školskému roku. K 1.9.2018 bolo prijatých 25 detí, z
toho 2 deti na poldennú starostlivosť na elokované pracovisko, 1 dieťa so ŠVVP na diagnostický pobyt. K
1.1.2019 bude prijaté jedno dieťa. Kapacita MŠ bude naplnená k 1.1.2019. Nevyhovelo sa 15 žiadostiam,
nakoľko sa jednalo o deti narodené po 31.8.2015.



     3. Tretie zasadnutie RŠ sa konalo 8.10.2018 s programom:

         1. Privítanie 

         2. Voľba zapisovateľa a overovateľa 

         3. Kontrola uznesení 

         4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2017/2018 

                  5.   Správa   o   pedagogicko-organizačnom   a  materiálno-technickom   zabezpečení   na   školský   rok
2018/2019 

         6. Prerokovanie a schválenie plánu stretnutí 

         7. Rôzne 

         8. Záver

Pani riaditeľka poslala v elektronickej podobe obe správy všetkým členom na preštudovanie. RŠ navrhla plán
stretnutí s nasledovným obsahom:

                                             - November: Návrh rozpočtu na rok 2018 

                                             - Február: Hospodárenie za rok 2018 a podmienky zápisu do MŠ 

                                             - Marec: Výberové konanie 

                                              - Jún: Informácie o zápise detí na školský rok 2019/2020 a návrhy na počty
detí v triedach 

Pani  riaditeľka informovala o nutných neplánovaných  úpravách kuchyne na SNP, zakúpení  novej  pracovnej
dosky,  chladničky a šatníkovej  skrine pre  pani kuchárku,  ako aj  o  prerábkach  v elokovanej   triede,  ktoré  si
vyžiadala kontrola z RÚVZ.

4. Posledné zasadnutie RŠ sa konalo 17.12.2018 s nasledovným programom:

    1. Otvorenie.

    2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

    3. Kontrola plnenia uznesení. 

    4. Návrh rozpočtu na rok 2019. 

    5. Rôzne. 

   6. Záver.

Pani riaditeľka Mgr. Ingrid Majerová oboznámila RŠ s návrhom rozpočtu na rok 2019 - VZN č. 30/2018- úprava
normatívu   na   dieťa   2.640   €   na   dieťa,   rozpočet   sa   vypočíta   vynásobením   normatívu   a   počtu   detí   v MŠ.
Predsedkyňa RŠ MUDr. Jeanetta Stejskalová informovala o tom, že písomne požiada novú primátorku mesta
Sliač o vyjadrenie, či za zástupcu zriaďovateľa ostáva pán Ing. Dušan Hancko, alebo poverí zastupovaním inú
osobu. Pani riaditeľka Mgr. Ingrid Majerová informovala o zmene stravovania.  Na základe novely zákona o
dotáciách   v   pôsobnosti   MPSVaR   od   1.1.2019   budú   mať   deti   –   predškoláci   –   stravu   zadarmo,   vrátane
doplnkového  jedla  a   tiež,  že personál  MŠ sa nebude môcť pravdepodobne od 01.09.2019 viac  stravovať  v
školskej jedálni, z toho dôvodu budú prechádzať na stravovacie lístky.



Rada školy prijala v roku 2018 nasledovné uznesenia: 

1. Rada školy zobrala na vedomie správu o hospodárení za rok 2017 vypracovanú riaditeľkou školy Mgr. I.
Majerovou. 

2. Schválila správy o hospodárení za rok 2017. 

3. Schválila podmienky zápisu detí do MŠ na školský rok 2018/2019.

4.Rada školy zobrala na vedomie správu o počte prijatých detí vypracovanú riaditeľkou školy Mgr. I. 
Majerovou.

5. Rada školy schválila počet a zloženie tried na šk. rok 2018/2019.

6. Rada školy zobrala na vedomie správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 2017/2018 
vypracovanú riaditeľkou školy Mgr. I. Majerovou. 

7. Rada školy schválila správu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 
výchovno-vzdelávacieho procesu materskej školy na šk. rok 2018/2019. 

8. Rada školy schválila plán stretnutí RŠ na šk.rok 2018/2019.

9. Rada školy zobrala na vedomie: Návrh rozpočtu na rok 2019 vypracovaný riaditeľkou školy Mgr. I. 
Majerovou. 

10. Schválila návrh rozpočtu na rok 2019.

V Sliači 28.3.2019                                                                 MUDr. Jeanetta Stejskalová

                                                                                                     Predseda Rady školy


